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ACTA NUM. 12/2019 
 
Acta de la 2ª Assemblea General Ordinària que ha tingut lloc a l’Auditori de les Cotxeres 
de Sants de Barcelona el dia 8 de maig de 2019, començant a les 11 h. S’adjunta l’Ordre 
del dia. 
 
La taula que dirigirà aquesta 2ª Assemblea de l’Associació AECOEC està constituïda 
pels següents membres: Marcos Manzano (President), Joan Pere Teixidó (Tresorer), 
Conxi Miñana (Secretària), Enric Mir (President AECOEC), Jordi Calduch, Adolf Cid i 
Josep Ensenyat, representants dels Coordinadors de Zona. 
 
Convidats: Antonio Martínez del Hoyo (advocat d’AGM), Jesús López (CCOO), Jordi 
Mestre (UGT). I els representants d’AA-EE, EREGECAT, APC i Jubilats d’Enher. 
 
Marcos Manzano, després de fer la presentació dels components de la Taula, anuncia 
que durant aquests darrers mesos Enric Mir, degut a temes personals polítics, ha estat 
substituït per Jesús López en la Presidència d’AECOEC. 
 
Informa que aquesta assemblea està oberta als associats i als que no ho son, donat que 
és primordial gestionar els assumptes del personal passiu i fer arribar la informació el 
més ampliament possible, sent molt important que tothom estigui ben informat i pertanyi 
a alguna de les associacions existents. Així mateix, recorda que, en les votacions, 
només poden votar els associats.A continuació, passa la veu a Enric Mir. 
 
Mir agraeix a Jesús López la tasca feta durant la seva substitució. Lamenta que es vegin 
seients vuits a la sala, principalment pel moment tan greu en el que ens trobem per les 
actuacions que l’Empresa està duent a terme contra el personal passiu. Dels 9000 
passius que n’hi ha a Catalunya, uns 4000 estan associats, la resta possiblement no 
s’assabentin de les accions que s’han d’efectuar mitjançant demandes, etc. En aquest 
primer any, la nostra associació ha arribat a més de 1500 associats i compta amb 
Antonio Martínez del Hoyo com advocat del bufet AGM per tramitar les demandes. 
 
Demana assistir a les concentracions perquè la pretensió de l’Empresa està clara des 
de que va començar a obrir portes amb els ERE’s, llocs de treball precaris, la sospita 
que en un futur no llunyà Enel es vengui l’Empresa i ens quedem –tots- sense cap dret 
adquirit. Plegats podem fer molt però es necessita la implicació de tothom. 
 
Jesús López agraeix l’assistència i recorda que AECOEC es va crear degut a la situació 
de l’Empresa i la precarietat dels actius que suposava que els passius tinguessin millors 
condicions la qual cosa conduiria a un canvi greu en les nostres condicions. L’Associació  
també ha d’estar al costat dels sindicats, no per substituir-los sinó per donar suport i 
defensar els drets de tots, sense oblidar que els actius avui seran passius demà. 
 
En tots els anys de negociacions, mai l’Empresa havia denunciat un Conveni. Sabien, 
és clar, que no avançar més enllà de la negociació de la Tarifa Elèctrica significava 
arribar a 31 de desembre i aplicar l’actual Reforma Laboral. Malgrat això, els sindicats 
no han deixat de banda als passius en aquesta lluita 17 mesos després de començar 
les negociacions. Més suport i menys crítiques. 
 
Joan Pere Teixidó presenta l’Informe Econòmic, la composició de la Junta i les diferents 
Comissions i Coordinadors de Zona. Tot això s’adjunta a aquesta Acta. 
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Martínez del Hoyo d’AGM, informa que ja està en el seu poder l’informe del Catedràtic 
Eduardo Rojo Torrecilla i que les demandes pluri-individuals que es duran a terme 
costaran 20 €, preu calculat per a unes 1000 persones o més. Si es guanya, seran 20 € 
a afegir a la quantitat anterior. Demandes canalitzades a través de les associacions, 
amb uns 8 ó 10  grups diferents amb diferents demandes. Es lliurarà a tots els associats 
llistat de la documentació necessària i el procediment per realitzar els Poders Notarials. 
 
En quant a mesures cautelars, s’està estudiant perquè no està clar que es puguin 
demanar en el cas que ens ocupa. Igualment, podria ser que s’aturés el procés de les 
nostres demandes mentrestant surt la resolució del Conflicte Col.lectiu. Qualsevol 
sentència a favor, serveix per als nostres temes però una sentència a favor sobre el 
conflicte de Conveni Col.lectiu seria primordial perquè preval sobre qualsevol altre. Fa 
esment a la contradicció que pateix el personal de fora de conveni i que l’Empresa els 
elimina els drets com si pertanyessin... 
 
A continuació Jesús López de CCOO fa una exposició de l’atípica negociació degut a la 
pressió de la directiva d’Endesa i la situació actual per la Reforma Laboral. Assegura 
que no es negociarà res en contra del personal passiu malgrat haver-se quedat els 
actius sense conveni. Agraeix el suport en las concentracions i vagues que es fan, sobre 
tot la del dia 12 d’abril que va ser massiva tant a Barcelona com a Madrid. També és 
important fer ressò mitjançant les xarxes socials, administracions públiques, 
ajuntaments, mitjans de comunicació, tot sabent que és força difícil.  
 
Jordi Mestre d’UGT també confirma que la negociació està enquistada i que serà molt 
llarga, però que no faran cap distinció entre els diferents grups sinó que tots seran 
defensats al mateix nivell. També es faran moltes més actuacions, desitjant que acudeixi 
el més gran nombre de gent possible perquè Enel s’està carregant l’empresa portant-se 
els beneficis a Itàlia, estratègia que va començar ja amb el I C.M. Demana confiança en 
els sindicats i estendre la informació. 
 
Ja que no s’han rebut candidatures de cap membre per a la nova Junta i no havent-hi 
cap vot en contra, s’aprova, com a nova Junta 
 
    President: JESÚS LÓPEZ 
    Videpresident: MIQUEL GONZALO 
    Tresorer: JOAN PERE TEIXIDÓ 
    Secretària: CONXI MIÑANA 
 
En el torn de preguntes, alguns assistents opinen que s’haurien de fer actuacions més 
contundents on poguéssim assegurar la visibilitat, que els mitjans de comunicació 
estiguin pressents i que es fes molt difícil que no surti alguna notícia o foto de l’acte: 
partits de la Liga Endesa, tancaments dintre de l’Empresa, vaga indefinida amb caixa de 
resistència, etc. 
 
Sense més intervencions, es tanca la 2ª Assemblea Anual d’AECOEC a les 13:23 h. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 EL PRESIDENT    LA SECRETÀRIA 


